
Statendag 13-11-2020 

 

Geachte gedeputeerden, 

 

Mijn naam is Cora Stolk, ik spreek in, namens duizenden inwoners van Dinteloord, op programma’s 8 
en 9 van de begroting die beiden over mobiliteit gaan. 

In juli 2020 is naar onze gemeenteraad een mededeling gestuurd waarin aangekondigd werd dat de 
bus bediening in Dinteloord met ingang van 1-1-2021 zou wijzigen. Dit hield in dat het busstation uit 
het centrum verplaatst zou worden naar de rand van de bebouwde kom, om een tijdwinst te behalen 
van 2 minuten voor de vervoerder.  

Op geen enkele wijze zijn de inwoners van Dinteloord hierover van te voren geïnformeerd laat staan 
geraadpleegd. Pas recent zijn alle relevante stukken, waaronder informatie van provincie Noord-
Brabant over gedeelde mobiliteit, aan de gemeenteraad toegezonden 

In de “Visie gedeelde mobiliteit is Maatwerk” staat de reiziger centraal zegt de provincie! 

Waarom wordt dan het busstation in het centrum opgeheven en een halte met de naam 
mobiliteitshub aan de rand van het dorp gecreëerd, kosten begroot op € 125.000,--?  

Nu is de halte gemakkelijk voor iedereen bereikbaar, voor zowel de schooljeugd als de ouderen. Het 
is bovendien een veilige locatie en er is een zekere vorm van toezicht. De nieuwe halte ligt afgelegen 
en creëert in de wintermaanden, ’s ochtends vroeg en ’s avonds laat een onveilige situatie, ouders 
zullen hun kinderen met de auto naar en van de halte gaan vervoeren, dus MEER in plaats van 
minder verkeersbewegingen! 

De aangegeven alternatieven zijn in ons dorp niet van toepassing! 

De buurtbus zou aanvullend vervoer gaan leveren, deze wordt echter gerund door vrijwilligers en 
rijdt niet in het weekend en ’s avonds, en tijdens crisissituaties, zoals corona, rijd hij helemaal niet. 
Het OV kan toch niet afhankelijk zijn van vrijwilligers? 

Ook worden een hub taxi en haltetaxi aangevoerd, oproepbaar via een App, terwijl een deel van onze 
bevolking geen internet heeft, de kosten zijn bovendien fors hoger. Over het gebruik van leenfietsen 
door ouderen met rollator of ouders met kinderwagens zullen we maar zwijgen. 

Het was niet mogelijk i.v.m. corona om langs de huizen te gaan voor handtekeningen maar 
desondanks hebben we 2.000 handtekeningen op ca. 2.400 huishoudens binnengekregen, dit laat 
zien hoe deze kwestie leeft in ons dorp en hoe verontwaardigd de inwoners zijn. 

Samenvattend: het grootste deel van Dinteloord is tegen de verplaatsing. 

Kunt U, gekozen vertegenwoordigers, tegen de wens van een compleet dorp ingaan? 

Behoud onze halte in het centrum van ons Dorp!  
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